
 

 

Zápis č. 6/18 

z jednání Rady JmKO ČUS, konané dne 18.11.2019 ve 14h v Brně, Vídeňská 9 

 

Přítomni: Pavel Blaha, Vojtěch Bártek, Josef Hrazdíra, Zdeněk Kolesa, Jiří Moudrý, Rudolf 

Potsch, Štěpán Říha, František Stejskal, Jiří Sýkora, Petr Šíma, Josef Vrba, Jiří Zorník 

 

Omluveni: Petr Galasovský, Libor Charvát, 

 

Hosté: Jakub Koudelka – referent krajského Servisního centra sportu JmKO ČUS, 

 Marta Gabrielová – zápis 

 

Jednání zahájil a řídil předseda JmKO ČUS p. Pavel Blaha dle následujícího programu: 

 1. Úvod 

 2. Vzítí na vědomí hlasování per rollam o členství JmKO ČUS ve spolku Regionální 

     sport, z.s. 

 3. Aktuální informace ČUS 

 4. Anketa Sportovec roku 2019 v okresech 

 5. Projekt Sport ve školách 2019/20 v JmK 

6. Členství JmKO ČUS ve spolcích 

7. Různé 

8. Závěr 

 

1) Úvod 

Pan předseda Pavel Blaha – přivítal přítomné a konstatoval, že je rada usnášeníschopná, 

 

 

2) Vzítí na vědomí hlasování per rollam o členství JmKO ČUS ve spolku Regionální 

sport, z.s. 

P. Blaha – připomněl, že po minulé krajské radě bylo vyvoláno hlasování per rollam o členství 

JmKO ČUS ve spolku Regionální sport, z.s. Pro hlasovalo 8 z 9ti členu KR, členství bylo 

schváleno. Krajská rada bere na vědomí výsledek hlasování. 

 

3) Aktuální informace ČUS 

P. Vrba – podal informace o schůzce okresů v Praze se zástupci Agentury pro sport. 

  

4) Anketa Sportovec roku 2019 v okresech 

P. Blaha – se dotázal, zda mají všichni naplánované termíny – ano všichni nahlásili. 

 

Letáky, diplomy, vstupenky – budou stejným způsobem jako loni. 

 

 

 

 

 

 



 

 

Blansko pátek 7.2.2020 Sokolovna Valchov 

Brno-venkov úterý 25.2.2020 Sokolovna Šlapanice 

Břeclav pátek 14.2.2020 Kino Hustopeče 

Hodonín čtvrtek 13.2.2020 Kulturní dům Veselí nad Moravou 

Vyškov pátek 28.2.2020 Besední Dům Vyškov 

Znojmo čtvrtek 27.2.2020 Městské divadlo Znojmo 

 

 

5) Projekt Sport ve školách 2019/20 v JmK 

P. Koudelka – poděkoval všem okresům za spolupráci. Do projektu je přihlášeno 36 škol, na 

který bude probíhat celkem 60 tréninků týdně. Web projektu je www.sportveskolach.cz. 

Očekáváme, že se za rok přihlásí 1000-1500 dětí. 

 

6) Členství JmKO ČUS ve spolcích 

JKULK – v minulosti tento spolek rozděloval peníze na vrcholový sport, nyní se situace 

změnila, peníze na něj rozděluje kraj. Tabulku rozdělení financí z dotačního titulu Jm kraje 

rozešleme členům se zápisem pro informaci. 

P. Říha poznamenal – zda má pro KO ČUS význam v takovéto organizace setrvávat 

P. Blaha – souhlasil, že je to na zvážení 

P. Vrba – se dotázal, jestli nemůže na nás vrhat špatné světlo to, že se subjekty ve spolku 

dohadují a nemohou se domluvit. 

P. Koudelka – připomněl, že jsme jakýmisi hybateli, aby se kluby domluvili a chráníme ty menší 

kluby. Účetnictví vede p. Říhová. 

BCSN – město dává 2 mil, kraj 2 mil na podporu individuálních sportovců 

MSKMB – organizuje kroužky v městě Brně a sportovní benenfice 

RS – organizuje projekt Sport ve školách 

 

7) Různé 

P. Říha – dotaz na MŠMT a Můj klub 2019 

P. Koudelka – mnoho klubů je vyřazeno na 2020 kvůli tomu, že neodevzdali finančního 

vypořádání dotace za rok 2019. ČUS by chtěl podat hromadnou žalobu a KO chce v lednu 2020 

požádat za tyto kluby na kraji, aby dostali alespoň částečnou kompenzaci. 

P. Vrba – vysvětlil, že ne hromadnou žalobu, ČUS vytvoří vzorové dokumenty a kluby žaloby 

podají sami. 

P. Šíma si myslí, že to kluby neudělají, protože každý klub, který je v soudní při dotace 

nedostane. 

Říha – 10-12 klubů, které nedostali vůbec žádné vyrozumění, rozhodnutí, finance. Dotázal se 

zda je ministerstvo povinno kluby informovat. 

P. Vrba- zjistil, že je potřeba se tam dotazovat. 

P. Koudelka – odpověděl, že MŠMT musí odpovědět, ale není stanoveno kdy. 

http://www.sportveskolach.cz/


 

 

Krajská rada monitoruje situaci a vyslovuje nespokojenost s postupem MŠMT. Tento postup 

ministerstva je pro kluby obzvlášť nepříjemný. 

 

8) Závěr 

Závěr patřil p. předsedovi Pavlovi Blahovi, který poděkoval přítomným a ukončil jednání 

Krajské rady. 

 

 

V Brně dne 18.11.2019 

Zapsala: M. Gabrielová 


